


MAGURA

Caliper Installation Direct or with Adaptor

卡鉗直鎖式安裝或搭配轉接座安裝



Overview caliper
卡鉗總覽



Direct mount
安裝方式



Warning! Always make sure, that the fixing bolts are screwed into a depth of at least 8 mm. This corresponds to around 8 full turns! Should this not be the case, longer bolts, with a minimum hardness of 8.8 should be used and secured using blue Loctite.

警告! 必須確保將固定螺絲鎖入至少 8mm 的深度，相當於鎖入 8 圈！如果不符合此要求，則應該使用硬度為 8.8 以上的長螺絲，並使用藍色固定劑 (Loctite) 固定。



Mount the Adaptor onto the fork or frame. Use the M6 Torx T25 screw. On IS mount it could be necessary that in combination with a thru axle hub to use some spacer for the adaptor. Use for the installation of the caliper onto the adaptor only the bolts WITH washers!

Tightening torque: 6Nm/51.in.lbs.

安裝轉接座到前叉或車架上時，使用原廠附件 M6 Torx T25 螺絲進行鎖固。在 IS 規格上安裝時，可能需要放置一些墊片在插軸式花鼓與轉接座之間才能完成。安裝卡鉗到轉接座時，只能使用含有華司的螺絲進行鎖固。

鎖固扭力值為 6Nm/51.in.lbs.



Caliper Installation: Mount the caliper with MOUNTED wheel and rotor onto the adaptor.

Do NOT tighten the fixing screws.

卡鉗安裝：將卡鉗安裝到已裝好轉接座並帶有碟盤的輪組，先不要鎖緊固定螺絲。



Pull the leverblade several times to push the pads to there proper position until the lever feeling becomes very firm.

Tighten now the caliper fitting bolts with 6Nm/51.in.lbs. Pull the lever and check.

按壓拉柄數次，讓來令片推出到能夾緊碟盤的正確位置，直到出現煞車手感，然後拉住拉柄，以扭力值

6Nm/51.in.lbs.鎖緊卡鉗固定螺絲，最後按壓拉柄檢查作動與功能是否正常。

Download the complete manual on www.magura.com

欲下載完整版手冊，請上官方網站 www.magura.com

Specifications are subject to change without prior notice!

規格如有變更，恕不另行通知！

© MAGURA